

Møte dato:	25.02.08	Sted:	APL, Hisøy	Tid:	19.30 – 22.00
Neste møte:	31.03.08	Sted:	APL, Hisøy	Tid:	19.30 – 22.00

Distribusjon:	Deltakere :	Ref	Fravær:
Deltakere	Eivind Berg		
	Finn Thorkildsen	x	
	Bente Mortensen		X
	Ulf Duus Carlsen		
	Einar Frodesen		
	Christina Sætre		
	Eva Holm		x

Referat Styremøte no 1/2008 - 25/02-08.

Sak no	SAKER	Ansvarlig	Frist
010108	Presentasjon		
020108	Rollefordeling Ansvarlig BB11 Soling Jolle Brett Tur og Hav Hytta APL RW Pressekontakt Landbassert Seileranlegg Strategi for APL RW 2009 Utdanning Materialforvalter Ansvarlig for søknader om støtte Jubileumsball 130 år 2008 Medlemsregister Bingo	Eivind Berg Ulf Duus Carlsen Bente Mortensen Christina Sætre Einar Frodesen Finn Thorkildsen Einar Frodesen Finn Thorkildsen Finn Thorkildsen Bente Mortensen Eivind Feragen Einar Frodesen Christina Sætre Finn Thorkildsen Ulf Duus Carlsen	
030108	Gjennomgang av protokoll fra årsmøtet - Ingen kommentarer, sendes ut til underskrift		
040108	Utfordringer med budsjett for 2007 - Gå gjennom forsikringer til høsten sett som oppfølging - Kloakk på hytta, må få den på plass	Finn Thorkildsen snakker med Hyttekomiteen om Kloakk	
050108	Gjennomgang av aktivitetsplan 2007 - Avlyser Åpningsfesten, nok slike arrangementer med ball og vinterfest - Økonomiprosjekter, Markedskraft og Ole R Mortensen sier Zalaris kommer - Vi må forbedre organiseringen av våre arrangementer APLRW/Pinseleiren osv ved å være flinkere til overføre erfaring fra år til år. Samle inn informasjon, arranger et møte om dette. - Resultatservice i Avisen, etabler rutiner - Medlemsregister, flytt til N3sport		
060108	Oppfølging saker fra 07 - Se aksjonsliste		
070108	Åpningsfest Seilerhytta - Avlyst, pga nok fellesaktivitet		
080108	Terminliste 07 – uklarheter? - Terminliste ikke tilgjengelig, men ingen kjenner til		

Agenda Arendal Seilforening styremøte

	problemer		
090108	Vinterfest 29. Mars <ul style="list-style-type: none"> - BB11 gruppen i rute, invitasjon sendes ut. - Vi fokuserer på informasjon - Hver gruppekontakt i styret ringer sin gruppeleder - Legge ut info på websidene og send ut mail 	Alle/Finn	
100108	Fastsette møtedatoer for våren <ul style="list-style-type: none"> - 31/3, 28/4, 19/5, 16/6 		
110108	Ny regatta, 2 manns fra Lyngør til Arendal	Einar	
120108	Værstasjon på Torungen. Kontakt med kystverket om overtakelse. Må repareres og klareres	Ulf	
130108	Eventuelt <ul style="list-style-type: none"> • Vurder fordeling av vertskapsuker på Brattholmen etter sesongen 		

Aksjonslisten (fra forrige møte eller tidligere møter)

Pkt	Aksjonspunkt	Status	Ansv	Frist
A01	ASF styret disponerer 3 uker, resten fordelse av hyttestyret. <ul style="list-style-type: none"> - Legg ut info på web - Vurder ordningen til neste sesong 		Finn	
A02	Norgescup joller brett <ul style="list-style-type: none"> - Fått den helgen vi ville – 1.5. - Hove er booket. Sjekk Strandstua om igjen hva som er der og om vi kan samlokalisere litt!! - elektronisk påmelding finnes ifm nettsiden vår - har både victory og sailwave som resultat program 	Fått	Bente	
A03	Vinterfest BB gruppe regi	Avlyst		
A04	Avfotografering tidligere formenn <ul style="list-style-type: none"> - 4 igjen Astri F, Aslak H-P, Eilert V, Tom L 	Påbegynt		
A05	Egen økonomigruppe vurderes Møte med aktuelle deltakere 16/11 Are Skindlo, Einar Johnsen, Frode Kirkedam, John Arnold Hopstock, Finn Thorkildsen, Torstein Hopstock diskutert muligheter. Ulike modeller diskutert. Nytt møte i januar. Ikke bruke opp partnere – har også behov ifm Seileranlegget. <ul style="list-style-type: none"> - John Arnold Hopstock leder gruppe som skal finne samarbeidspartnerer for Landbassert annlegg - Vi jobber med samarbeid med Agderposten for bedriftscup soling - Vi jobber med sponsor for premier til NC2 	Påbegynt	Finn	
A06	TrimIT Vurdere opplegg og tilbud til våre medlemmer. Ta kontakt for å diskutere opplegg-muligheter. Tilbud mottatt – jan, feb, mars – 1 g pr uke. 12-17 år. <ul style="list-style-type: none"> - boksing, spinning, styrketrening - kr 1000 pr trening – høres dyrt ut. Betale halvparten selv. Forhandle litt på pris. 		Finn	

Agenda Arendal Seilforening styremøte

	Sjekk innebandy med Johan samtidig. - For sent for denne sesongen se på muligheter for neste sesong			
--	--------------------------------------------------------------------------------------------------------	--	--	--

Punkter til langtidsoppfølging:

Pkt	Langtidsoppfølging	Stat.	Ansv.	Frist
L01	Kloakk - Ta dette opp med hyttekomiteen		Finn	
L02	Båtregister - ikke gjort noe med	Oppgave på HiA?		
L03	Erfaringsutveksling A-jolle med kretsen - bedt om erfaringsutveksling – intet skjer.	Mail sendt krets		
L04	Toppidrettssenter HiA - Bente sendt mail til Lyngvi uten å få reaksjon. Forsøke å få avklart før årsmøtet. Purrer Lyngvi på dette.	C.Lyngvi sjekker	Bente	
L05	Seil-linje Arendal Videregående - følger opp med mail og ber om møte i januar for å vite hva som er mulig og hvordan i praksis.	Viktig å følge opp nå!	Astri Bente	
L06	Pressekontakt - styreangjeldende Viktig – kanskje fast del av styret? Forsøke ut til neste år. Informere undergruppene om bruk av pressekontakt. Stille krav til undergruppene om informasjon før, under, etter! - Einar Frodesen snakker med Nina Blomkvist om møte	Vedtatt	Einar	
L07	Landbasert anlegg Møter avholdt med undergruppene. Nytt møte med arkitektene, kommunen osv... Kommunen betaler for regulering. Møte med AA-fylkeskommune også. Godkjenner tippemiddel-søknadene (Nils A. Gundersen) – veldig positive. Truls Samuelsen har erfaring fra Golf-banen og anleggsmidler. Kan være ferdig regulert over sommeren. Tippemidler frist 1.10.08 for 2009. Hele finansieringen på plass. Tror vi skal få midler!	Pågår	Finn	